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Abstract (en)
The panel according to the invention comprises: . a surrounding rim (7) attached to the support, having a lip (8) against which the board rests and
delimiting, with the edge of the board, a degree of peripheral clearance (J) allowing the board a certain freedom of movement in its plane (P), . and
interposition means consisting of at least two shock-gap and vibration-absorbing pads (3), allowing the board a certain freedom of movement in its
plane and exerting pressure perpendicular to the plane of the board to press the board against the lip (8) of the surrounding rim. <IMAGE>

Abstract (fr)
- Le panneau de construction selon l'invention comporte : . une bordure d'encadrement (7) fixée sur le support, présentant un rebord (8) d'appui de
la plaque et délimitant, avec le chant de la plaque, un jeu périphérique (J) assurant une liberté de mouvement de la plaque selon son plan (P), .
et des moyens d'interposition constitués par au moins deux tampons (3) d'amortissement des chocs et des vibrations, autorisant une liberté de
mouvement de la plaque selon son plan et exerçant un effort de pression perpendiculaire au plan de la plaque pour maintenir la plaque en appui
contre le rebord (8) de la bordure d'encadrement.
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